
 

Årsmøde i DN Solrød. 
Solrød Bibliotek. Mødelokale 25. 1. sal. 

23. oktober 2018. Kl. 19.00 – 21.30. 

Referat. 

Årsmødet havde 12 deltagere incl. bestyrelsen. Fraværende: suppleant Anders Møller Petersen. 

1. Valg af dirigent. 
Ingen ønskede at være dirigent, hvorfor Kjeld Ejdorf foreslog at formanden ledede mødet, hvilket 

blev bifaldet. 

 

2. Bestyrelsen aflægger beretning om årets aktiviteter. 
Formanden fremlagde årsberetningen. Der har været et medlemsfald på 9 personer siden årsmøde 

2017. 

 

Især detaljerne i det kommende arbejde med kystsikringen blev drøftet. Herunder projekt 

Strandens Hus ved Østre Strandvej. Bestyrelsen ønsker ikke at have en holdning til fordelingen af 

udgifterne til kystsikring, da dette falder uden for DN Solrøds kompetence og interessesfære. 

På førstkommende bestyrelsesmøde tager bestyrelsen stilling til indgreb i å-løbene, klitovergange 

og digeplacering langs med eller på Strandstien. 

 

Karen Christensen udtrykte bekymring om evt. overtrædelse af fredningsbestemmelserne i 

Karlstrup Mose efter salg af Åvej 26. Hun oplyste også, at hun fjerner bjørneklo i Engstrup Mose og 

efterlyser en større indsats fra kommunen vedr. bekæmpelse af bjørneklo. 

 

3. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 
Egon Petersen og Martin Wagner blev genvalgt. Ingen andre ønskede valg. 

 

4. Forslag fra medlemmer. 
Der var ingen forslag. 

 

5. Eventuelt. 
Ingen ønskede ordet. 

 

Efter kaffepausen holdt Frederik Møller foredrag om: Naturen i Solrød og hvorledes den mest optimale 

naturpleje. Han gennemgik kommunens forskellige naturtyper og fredede områder. Han uddybede 

forskellen på §3 områder og Natura 2000 områder og hvorfor det er vigtigt at fokusere på naturpleje af de 

områder, der har den største naturværdi. 

Kl. 21.30 sluttede mødet og formanden takkede for et godt møde. 


